
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT
CELEBRAT EL DIA 29 DE JULIOL DE 2004

A la Vila de Montblanc, el dia 29 de juliol de 2004, a dos quarts de nou de la nit, es
reuneix  a  la  Sala  de  Sessions  de  l’Ajuntament,  el  Ple  de  l’Ajuntament  en  sessió
ordinària,  sota  la  presidència  de  l’Alcalde  el  SR.  CARLES  CARRERAS  OLLÉ,
l’assistència  dels  Tinents  d’Alcalde  el SR.  JOSEP  MARIA  CAMPDEPADRÓS
SANS,  el  SR. GUILLEM JANÉ PUJOL,  el   SR. JUAN LLORT VALLÈS  i  la
SRA.  MARIA  AGNÉS  RIBÓ  FOGUET;  i  l’assistència  dels  Regidors  el SR.
XAVIER MARTÍ ESPLUGAS, el  SR. JORDI VILLAR LIARTE, el SR. JOSEP
ANDREU  DOMINGO, el SR.  JOAN  MOGAS  AMOROS,  el SR.  XAVIER
HUGUET NAVARRO,  i  el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ, excusant  la  seva
assistència  el  SR.  JOSEP  MARIA  COMBALIA  PRATS  i la SRA.  PILAR
MAGRINYA RULL,  i assistits per la Secretària accidental de la Corporació  la Sra.
ELISA FREIXAS GINÉ,  que certifica,  i  l’Interventor,  el  Sr.  RAMÓN PIÑEIRO
GUIBERNAU.  

PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de 11 de juny.

Comenta el Sr. Josep Andreu que no es una novetat que ja està acostumat a què el Ple
que  està  marcat  per  fer-lo  el  primer  divendres  de  mes  no  es  faci  en  aquesta  data.
Convocar un Ple el dia 29 de juliol no es de rebut. Excusa la presència dels regidors
d’ERC, la Sra. Magrinyà i el Sr. Combalia.

El  Sr.  Alcalde  contesta  que  el  Ple  estava  convocat  pel  dia  3  de  juliol,  però  el  Sr.
Combalia i la Sra. Magrinyà van manifestar que hi havia congrés d’ERC. Llavors es va
preveure fer el Ple el dia 16 de juliol, però per tal de poder aprovar determinats temes
s’ha hagut de convocar Ple per avui.

El Sr. Huguet diu que no caldria aprovar un dia i una hora de celebració del Ple sinó es
compleix.

SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència.

TERCER  PUNT:  DONAR  COMPTE  DE  LES  RESOLUCIONS  DE  LA
COMISSIÓ DE GOVERN

Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència.

QUART  PUNT:  ACCEPTACIÓ  DE  LA  CESSIÓ  D’UN  TRAM  DE  LA
CARRETERA TV-2421

El Sr. Vallverdú comenta que quan una Administració cedeix una carretera l’hauria de
cedir en bon estat.



Comenta el Sr. Huguet que si el dia de la Comissió Informativa hagués tingut  el plànol
hauria pogut veure el tram a cedir. El paper seu es intentar canviar el tram que mora i
que no va enlloc. Amb canvis i permutes la carretera existent i la TV-2421 es podria
quedar com una carretera amb un millor ús. 

El Sr. Josep Andreu diu que quan s’accepta l’actual carretera es demana en perfectes
condicions,  aquesta  no  està  en  bon  estat  ni  està  senyalitzada  correctament.  Seria
necessari parlar amb els veïns perquè enllaci amb la carretera actual. S’hauria d’incidir
que aquest tram fins a la rotonda l’hauria d’arranjar la Diputació. La carretera aquesta
hauria de connectar amb la carretera de Prenafeta més nova. 

El Sr. Campdepadrós comenta que ara es fa l’acord de cessió des de l’estació de tren
fins al Pont d’Anguera que és exactament igual que el què es va demanar en l’acord de
Ple de 18 de novembre de 2002.

El Sr. Alcalde diu que es la ratificació de l’acord de Ple fet anteriorment.

Sotmès  el  dictamen  a  votació,  s’aprova  per  set  vots  a  favor  dels  grups  municipals
d’ApM i  CIU, i  quatre  abstencions  dels  grups municipals  d’ERC,  d’IpM i  de GdP,
adoptant-se el següent acord: 

Es dóna compte de l’escrit de l’Excel·lentíssima Diputació de Tarragona, de data 7 de
març de 2003, relatiu al trasllat de l’Acord del Ple de 28 de febrer de 2003, de cessió a
favor d’aquest Ajuntament del tram en de ús de la carretera TV-2421, de Montblanc a
Prenafeta, amb les següents característiques:

Longitud = 995,00 m.

Amplada =  del PK. 0+000 al PK. 0+260=4,00/4,50 m
                    del PK.0+260 al PK.  0+745=6,00m
                    del PK 0+745 al PK   0+790=6/8
                    del PK 0+790 al PK   0+995=5,5
Tipus paviment = del PK. 0+000 al PK.  0+260=tractament superficial
                             del PK 0+260 al  PK   0+360=mescla bituminosa en calent 
                             del PK 0+360 al  PK   0+745=tractament superficial
                             del PK 0+745 al  PK   0+790=mescla bituminosa en calent
                             del PK 0+790  al PK   0+995=tractament superficial
             
Senyalització horitzontal = momés entre els PK.0+745 al 0+790

Senyalització vertical = Sí

Orígen del  tram = Montblanc – Pas a nivell de la línia del FFCC de Lleida

Final del tram = Entrocament amb el riu Anguera
En el PK 0+310 es troba el pont sobre el  riu Francolí



A fi  que aquest  Ajuntament  procedeixi  a  l’acceptació  de la  cessió,  atès l’interès  de
l’Ajuntament  d’incorporar  aquest  tram  de  carretera  com  a  vial  públic  municipal,
s’acorda:

PRIMER: Acceptar la cessió del tram de la carretera abans descrit.

SEGON: Facultar el Sr. Alcalde per a la signatura de tota la documentació que faci falta
per al compliment d’aquest acord.

TERCER: Comunicar els presents Acords a l’Excel·lentíssima Diputació de Tarragona,
a fi i efecte d’incorporar-los a l’expedient que s’ha de trametre a l’òrgan competent de la
Generalitat de Catalunya.

CINQUÈ PUNT: NOMENCLÀTOR CARRERS

El Sr. Vallverdú comenta que alhora de posar noms de persones caldria destacar el què
fa la persona digna de dedicar-li un carrer i explicar una mica de cultura ràpida per la
gent de Montblanc.

Intervé el Sr. Huguet agraint haver pensat amb el Sr. Ismael Balanyà i  Moix i  amb el
Sr. Maties Palau i Ferré. 

El Sr. Josep Andreu comenta que en el moment en què està executada la urbanització és
normal  que  es  posin  noms  als  carrers.  El  Pla  Parcial  16  encara  no  està  feta  la
urbanització, primer toca fer el projecte d’urbanització i aprovar-lo. No correspon avui
posar noms als carrers. 

El Sr. Campdepadrós explica que a mesura que el poble creix s’ha de dotar de noms als
carrers,  es  millor  aprovar  els  noms  dels  carrers  quan  es  porta  el  projecte  de
reparcel·lació al Registre de la Propietat a inscriure.

El  Sr.  Alcalde  comenta  que  s’ha  cregut  convenient  posar  els  noms  de  dos  pintors
significatius per Montblanc: el Sr. Ismael Balanyà i  Moix i el Sr. Maties Palau i Ferré.
El Pla Parcial 16 no es un projecte virtual o fictici, sinó que ja està inscrit al Registre de
la Propietat.

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per  unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

 5.1. - Nomenclàtor de carrers del Pla Parcial 11 

Montblanc  és  una  vila  fundada  pel  primer  Rei  de  la  Corona  d’Aragó,  Alfons  I.  El
creixement  de  la  mateixa  va  ser  paral·lel  a  la  creació  i  expansió  de  la  Corona
Catalanoaragonesa.

Atès  que  un  dels  atractius  de  la  vila  és  el  tarannà  medieval  que  s’observa  en  els
monuments  i  en  les  seves  celebracions,  es  considera  convenient  posar  el  noms
relacionats amb la seva història al pla parcial 11 ubicat al Sòl de l’Horta.



Atès que pel nomenclàtor de carrers s’utilitzarà els noms dels regnes que formaven part
de la Corona Catalanoaragonesa i de les ciutats dels regnes que tenen una relació amb la
Vila perquè són ciutats emmurallades que des de l’any 2001 formen part d’una ruta amb
aquest denominador comú. 

Per aquests motius, s’acorda:

PRIMER: Aprovar el següent nomenclàtor del carrer:

- Carrer del Regne d’Aragó: que discorrerà paral·lel a l’Avinguda del General
Prim i que tindrà com a límits perpendiculars per la banda sud est el carrer que
s’anomenarà Carrer de Morella i  nord oest el carrer que s’anomenarà Daroca.  

- Carrer del Regne de Mallorca:  que discorrerà paral·lel  al  Carrer del  Regne
d’Aragó i que tindrà com a límits perpendiculars per la banda sud est el carrer
que  s’anomenarà  Carrer  de  Morella  i  nord  oest  el  carrer  que  s’anomenarà
Daroca.

- Carrer del Regne de València: que discorrerà paral·lel al Regne de Mallorca i
que  tindrà  com  a  límits  perpendiculars  per  la  banda  sud  est  el  carrer  que
s’anomenarà Carrer de Morella i  nord oest el carrer que s’anomenarà Daroca.

Aproximadament  per la meitat  dels carrers del  Regne d’Aragó, del Regne de
Mallorca  i  del  Regne de  València  discorre  de  forma perpendicular  el  Carrer
Capdepera.

- Carrer del Regne de Sicília: que discorrerà paral·lel  al Carrer del Regne de
València i que tindrà com a límits perpendiculars per la banda sud est el Carrer
de Morella i per la banda nord oest el Carrer de Capdepera. 

- Carrer de Daroca: es el primer carrer perpendicular a l’Avinguda General Prim
i té com a límits perpendiculars pel sud oest el Carrer del Regne d’Aragó, del
Regne de Mallorca i del Regne de València i per la banda nord est el límit del
Pla Parcial 11.

- Carrer de Capdepera: es el segon carrer perpendicular a l’Avinguda General
Prim i té com a límits perpendiculars pel nord est i pel sud oest el Carrer del
Regne d’Aragó, del  Regne de Mallorca i del Regne de València.

- Carrer de Morella: es el tercer carrer perpendicular a l’Avinguda General Prim
i té com a límits perpendiculars pel nord est el Carrer del Regne d’Aragó, del
Regne de Mallorca, del Regne de València i del Regne de Sicília i pel sud oest
els límits del Pla Parcial 11 i al Carrer del Regne de Nàpols. 

- Carrer  del  Regne  de  Nàpols:  neix  quan  es  produeix  la  bifurcació  de
l’Avinguda  General  Prim  (C-240)  i  en  té  com  a  límit  oest  la  carretera  de
Montblanc a Rojals i est el Carrer del Regne d’Aragó.



SEGON:  Notificar  aquest  acord  als  veïns  afectats,  i  a  l’oficina  de  Correus  de
Montblanc.

5.2. - Nomenclàtor de carrers del Pla Parcial 16 

Vist que Montblanc ha tingut dos grans “pintors  universals” com són  Ismael Balanyà i
Moix i Maties Palau i Ferré que ja han estat reconeguts com a fills predilectes. 

D’Ismael  Balanyà  i  Moix  cal  destacar  la  seva  gran  obra  com  a  pintor  decorador,
l’aportació desinteressada al fresc de l’Ajuntament, i la participació en les iniciatives
culturals de la Vila. 

De Maties Palau i Ferré ha deixat una extensa obra que ha estat reconeguda a diverses
ciutats del món, i també la col·laboració activa amb diverses associacions de Montblanc.

Vist que el Pare Pere Sanahuja i Vallverdú, fill de Montblanc, ha estat per la història
local montblanquina  digne de rebre un reconeixement ateses les seves aportacions al
butlletí Montblanch, als treballs sobre fra Magí Català i a la conferència que pronuncià
amb motiu de les festes del Cinquantenari de la Coronació de la Verge de la Serra l’any
1956. 

Vista la importància d’aquests personatges per Montblanc es vol designar amb aquests
noms els carrers del Pla Parcial 16.

Vist l’informe emès pel Director de l’Arxiu Històric Comarcal de Montblanc, de data 21
de juliol, i del que no se’n desprèn cap impediment en relació a les propostes efectuades.

Per aquest motiu, es considera convenient fer un reconeixement públic a Ismael Balanyà
i Moix, Maties Palau i Ferré i  Pere Sanahuja i Vallverdú, dedicant-los un carrer.

S’acorda:

PRIMER: Aprovar el següent nomenclàtor del carrer:

- Carrer Maties Palau i Ferré: que discorrerà paral·lel al Carrer Joan Amades
pel costat oest de la zona poliesportiva i que tindrà com a límits perpendiculars
per la  banda sud est  l’Avinguda Manel Ribé i   nord oest  l’Avinguda Doctor
Folch.

- Carrer Ismael Balanyà i Moix: que discorrerà paral·lel al Carrer Maties Palau i
Ferré  pel  costat  oest  de  la  zona  poliesportiva  i  que  tindrà  com  a  límits
perpendiculars  per  la  banda  sud  est  l’Avinguda  Manel  Ribé  i   nord  oest
l’Avinguda Doctor Folch.

- Carrer Pere Sanahuja i Vallverdú: que discorrerà per la meitat del Pla Parcial
16 i que tindrà com a límits perpendiculars el Carrer Joan Amades i l’Avinguda
Doctor Folch. 

SEGON:  Notificar  aquest  acord  als  veïns  afectats,  i  a  l’oficina  de  Correus  de
Montblanc.



SISÈ PUNT: APROVACIÓ PROVISIONAL MODIFICACIÓ PUNTUAL PP 11 

El Sr. Vallverdú comenta que el seu vot es condicionat a què se li contesti qui pagarà la
modificació puntual de l’al·legació presentada per Eugenio Pasquín i si l’INCASOL fa
més habitatges i més petits. 

Intervé el Sr. Huguet dient que hi ha dues modificacions: una comporta una modificació
en  l’aparcament  que  suposa  una  millora.  L’altra  és  l’aprovació  proposada  per
l’INCASOL que implica un problema, es tracta d’ajuntar els  blocs per estalviar una
sèrie de despeses. Comenta que accepta aquesta modificació sempre que si un particular
ho  sol·licita  també  se  li  accepti,  també si  ho  demana  un  promotor  i  com a  tercera
condició  ja  que  l’INCASOL que ha iniciat  un  projecte  d’habitatge  oficial,  però  ara
INCASOL  farà pisos més petits que costaran menys diners i es faran 16 pisos més i a
més s’estalviarà escala i ascensor. Comenta que si l’INCASOL adopta el compromís
que el preu de l’habitatge es rebaixarà, ja que l’INCASOL  ha tingut un estalvi, el vot
serà  favorable.  Demana  pisos  de  protecció  oficial  el  més  barats  possible.  Si  es
condiciona a lo esmentat anteriorment, el seu vot serà favorable. 

El  Sr.  Josep  Andreu  comenta  que  va  demanar  explicacions  sobre  aquest  punt  a  la
Comissió Informativa al Regidor d’Urbanisme i no se li van donar. Recorda que quan hi
va haver el programa de família i benestar es va convidar a tot l’Ajuntament. Ara quan
hi  hagut  la  presentació  per  part  de  l’INCASOL no  s’ha  convidat  a  l’oposició.  La
modificació  del  Sr.  Eugenio  Pasquín  no  es  justificable  per  la  forma  perquè  la
modificació l’hauria d’haver fet l’INCASOL, i no l’Ajuntament. El dia en què s’inundin
els garatges, la gent anirà a reclamar a l’Ajuntament. En quan a l’altra modificació que
afecta a l’increment dels habitatges de l’INCASOL no hi ha un augment de volum, si de
densitat  això  representa  incrementar  les  cessions.  El  vot  serà  favorable  perquè  es
habitatge social.

El  Sr.  Campdepadrós  comenta  que  el  Sr.  Pasquín  té  unes  parcel·les  i  vol  fer  de
promotor. La seva modificació té un esperit social, perquè quan es planteja la fondària
del  desaigüe dels  garatges veu que una part  és inundable.  És  una modificació bona
perquè implica que les cases podran tenir sotanos. A banda d’aquesta, potser s’hauran
de fer més modificacions. En quan al tema dels pisos, els pisos de protecció oficial es
venen d’acord amb el mòdul establert  per l’Administració. La modificació que es fa
aquí  implica  un  estalvi  per  l’INCASOL perquè  s’ajunten  dos  blocs,  s’augmenta  la
densitat, però no el volum i quan es habitatge públic aquesta modificació es permesa. El
sostre edificable no varia en aquest modificació i al augmentar la densitat és fan més
cessions. El Govern de la Generalitat actualment vol promocionar l’habitatge públic. 

El  Sr.  Huguet comenta que el  preu màxim no ha de ser el  màxim de venta.  Es pot
aplicar  un  preu  per  sota  del  màxim  perquè  els  pisos  són  més  petits,  i  l’INCASOL
s’estalvia diners. Estem parlant d’habitatge social. Tota la vida aquest habitatge serà de
protecció oficial, i mai més de renta lliure. Demana que no es pugui fer negoci amb la
gent que més necessita un habitatge. 



El Sr. Campdepadrós diu que a l’INCASOL  no li surt a compte fer pisos de protecció
oficial. 

El Sr. Alcalde comenta que es compromet a demanar i exigir una rebaixa en el preu dels
pisos de protecció oficial perquè siguin més barats.

El  Sr.  Josep  Andreu  comenta  que  no  entén  que  qui  faci  la  urbanització  sigui
l’INCASOL  i que faci i vengui els pisos sigui Departament d’Habitatge.

El  Sr.  Campdepadrós  diu  que  actualment  l’Ajuntament  té  subscrit  el  conveni  dels
habitatges de lloguer i de venta amb l’INCASOL, si desprès  en el moment de fer els
pisos es canvia l’organisme no ho sap. Està d’acord amb la proposta que els pisos siguin
el més barat possible.

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atès que la Comissió de Govern de l’Ajuntament, en la seva sessió del passat 9 de març
de 2004, va aprovar inicialment  la  modificació  puntual  del  Pla Parcial  número 11.
L’aprovació inicial es va publicar  en el Punt  Diari de 13 de maig, i en el B.O.P. núm.
115, de 19 de maig, han presentat dues al·legacions per part del Sr. Eugenio Pasquín
Sanfeliu i per part del Consorci d’Aigües de Tarragona. 

Vistos els articles 65, 66, 71, 76, 78 i 83 de la Llei 2/2002, 21.1.j de la llei 7/1985, de 2
d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16
de desembre, de mesures per la modernització del govern local, i legislació concordant.

Vist   l'informe   emès  per    la  Secretaria  d'aquest  Ajuntament  i  per  l’Arquitecte
Municipal, s’acorda: 

PRIMER: Estimar les al·legacions presentades per Eugenio Pasquín Sanfeliu en relació
a l’ampliació  de la  superfície de  la  planta  baixa  i  la  conseqüent  modificació de les
distancies entre la façana i el límit de parcel·la.  I en relació al Consorci d’Aigües de
Tarragona comunicar-li que no se li afecta cap infrastructura existent. 

SEGON:  Aprovar  provisionalment  la  modificació   puntual  del   Pla  Parcial  Sector
número 11.

TERCER: Trametre l'expedient complert a la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot
instant-ne l'aprovació definitiva.

SETÈ  PUNT:  APROVACIÓ  INICIAL  MODIFICACIÓ  PLA  GENERAL,
SECTOR PLANS D’EN JORI
 
Es procedeix al debat del punt setè i vuitè de forma conjunta: 

Intervé el Sr. Vallverdú comentant que hi ha  persones abans no afectades pel traçat de
la nova línia elèctrica i que la financiació de la línia es clara en el conveni.



El Sr. Josep Andreu lamenta que l’aprovació inicial del Parc Logístic arribi tard, fa un
any que s’hauria d’haver aprovat. L’Ajuntament ja partia d’una eina rellevant perquè hi
havia una opció de compra que acabava el dia 31 de desembre de 2003. Ara els plànols
del Parc Logístic hi ha una part que s’han fet opcions de compra que no cobreixen la
totalitat del Parc logístic. Diu que hi ha hagut un manca de treball de l’equip de govern.
L’Ajuntament abans tenia a zero cost els terrenys abans de fer la tramitació urbanística,
ara  no  perquè  els  terrenys  són  dels  propietaris.  L’Ajuntament  no  ha  seguit  el
procediment correcte per tal de garantir que no hi hagi especulació. Hi ha el compromís
del trasllat de la línia elèctrica al costat de Frape Behr que és la fàbrica que és el motor
de Montblanc. El conveni no concreta res respecte de les indemnitzacions de la línia
elèctrica. Creu que es va fer un mal conveni perquè el compromís entre la Generalitat i
el GIF no hi és. En aquest tema el conveni està mal fet. Els projectes que es faran al
parc  logístic  seran  projectes  logístics  o  industrials  no  especulatius,  si  l’Ajuntament
hagués tingut una opció de compra hauria dominat la situació.

El Sr. Campdepadrós recorda que el gener de 2003 es va iniciar la modificació puntual
de pla general i de gener a juny hi havia temps de fer els tràmits. Anem en retràs perquè
es van tenir els compradors de terrenys del Parc Logístic, sense tenir compradors era
molt arriscat tirar endavant la tramitació administrativa,  si hi ha propietaris que han
comprat i han de pagar IBI urbà sense que es desenvolupi la urbanització seria fer una
mala feina. Tenim certes garanties que Frape Behr i altres industrials instal·laran naus.
Tampoc es pot assegurar. 

El Sr. Alcalde comenta que segurament que no es fa res bé, però  fem les coses.

El Sr. Campdepadrós comenta que si que estan informats els propietaris que estaran
afectats per la nova línia elèctrica. Quan es faci la reparcel·lació és quan s’adjudicaran
els terrenys als propietaris.
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vista   la   proposta de modificació puntual del Pla General del Sector a la Partida de
Plans d’en Jori, Sector número 23, Parc Logístic 1.

Vistos els articles 94   en   relació amb els arts. 70, 74, 78 de la Llei 2/2002, de 14 de
març, d’Urbanisme,  22.2.c i 47.2.ll) de la llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les
Bases de Règim  Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures
per la modernització del Govern Local, i legislació concordant.

Vist l’informe emès per la Secretaria de  l'Ajuntament, s’acorda:

PRIMER: Aprovar inicialment la modificació puntual del   Pla general de Montblanc
descrita en antecedents.

SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un  termini  d'un mes, mitjançant  anuncis
inserits en el Butlletí oficial  de  la Província, i en un dels diaris de més circulació de la
província.



TERCER: S'acorda la suspensió de l'atorgament de  llicències parcel·lació,  edificació i
enderrocament  en  els  àmbits   per   als  quals  les  noves  determinacions  comportin
modificacions  de  règim urbanístic.

QUART: Sol·licitar els informes pertinents  als  organismes afectats.

CINQUÈ: Notificar aquest acord als propietaris afectats per la modificació.

VUITÈ PUNT: APROVACIÓ INICIAL PLA PARCIAL SECTOR PLANS D’EN
JORI

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vista la proposta de Pla Parcial número 23, a la partida Plans d’en Jori, Parc Logístic,
redactada pels serveis tècnics municipals.

Vistos els arts. 65, 66, 71, 76, 78 i 83 de la Llei 2/2002 ,  21.1.j de la llei 7/1985, de 2
d'abril, reguladora de les Bases de Règim Local, modificada per la Llei 57/2003, de 16
de desembre de Mesures per la Modernització del Govern Local, s’acorda:

PRIMER:  Aprovar inicialment el projecte de Pla Parcial Sector número 23, Plans d’en
Jori, Parc Logístic 1.

SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un termini  d'un  mes, mitjançant anuncis
inserits en el Butlletí oficial de la  Província,  i  en un dels diaris de més circulació de la
província,  i notificant aquest acord als propietaris afectats.

TERCER: S'acorda la suspensió de l'atorgament de llicències de parcel.lació, edificació
i enderrocament en la zona afectada  pel Pla Parcial.

QUART:  Sol·licitar els informes pertinents als organismes  afectats.

CINQUÈ:  Condicionar  l’efectivitat  d’aquest  acord  a  l’aprovació  definitiva  de  la
modificació puntual del Pla General d’Ordenació Urbana de Montblanc, a la partida
Plans d’en Jori, Parc Logístic. 

NOVÈ PUNT: MOCIÓ RENFE

Intervé el Sr. Vallverdú dient que el servei de RENFE és deficient, encara que no hagués
marxat el cap d’estació. Tots els serveis s’han destinat a incentivar el TAV. Si hi hagués
un servei  de tren amb un horaris correctes seria rentable.  Quan entres a l’estació de
Montblanc no se sap si s’entra a una estació o no. No es un servei el què es presta. És
imprescindible fer una moció per solucionar-ho. 

El Sr. Josep Andreu comenta que el dia de la Comissió Informativa es va donar un vot
de confiança al Sr. Alcalde per tal que si podia parlar amb RENFE i ens pogués donar
informació.



El  Sr.  Alcalde  li  contesta  que  ha  parlat  amb el  Sr.  Miquel  Pérez  que  està  buscant
persones perquè vinguin com a cap d’estació. Ara entrem en període de vacances i és
difícil. 

Intervé el Sr. Josep Andreu dient que l’Alcalde a la Comissió Informativa va dir que
intentaria  que  RENFE adquirís  un  compromís.  Fa més  d’un  més  que  no  hi  ha  cap
d’estació, RENFE  no pot dir que es treu el personal i que ja es licitaran els cartells
informatius i la màquina d’expedició de bitllets. Quan arriba un tren a l’estació no se
sap per quin via arriba. La història del ferrocarril és molt important per Montblanc. Ara
que sense pena ni glòria es tanqui l’estació,  i  no es digui  res,  no ho troba correcte.
Actualment s’han anat tancant les estacions de tren regionals i es dóna preferència al
TAV. Està segur que la ciutadania de Montblanc sabrà fer un acte reivindicatiu i festiu
per la importància que ha tingut el tren a Montblanc. Ja es trobaran motius perquè els
montblanquins manifestin que no hi ha dret a tancar l’estació.

El Sr. Campdepadrós manifesta que s’ha de mantenir la moció encara que es restitueixi
el cap d’estació i s’haurà de vetllar per tenir més serveis. 

El Sr. Alcalde recorda al Sr. Josep Andreu que passi més per l’estació, perquè l’andana
per la què passen els trens és la més propera a la via, les altres s’hi fan obres. Primer
intentarem  solucionar  el  problema  per  la  via  oral,  sinó  ja  es  faran  les  accions
reivindicatives necessàries. 

El Sr. Josep Andreu contesta al Sr. Alcalde dient que ha vist les obres i sap les obres que
es fan a les andanes.  També ha vist  la dificultat  d’alguns veïns.  Li comenta que ell
estaria  més  content  de  fer  una  gestió  per  Montblanc,  que  no  pas  que  li  digui  que
s’abstingui de fer cap gestió a favor de Montblanc.

L’ Alcalde li contesta que ell no ha manat res i que no li ha dit mai que s’abstingui de
fer cap gestió.
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atenent  a  la  incongruent  decisió  que  RENFE  ha  pres  recentment,  pel  que  fa  al
tancament de les portes de l’estació i a la conseqüent a pèrdua del seu cap d’estació,
volem posar en el seu coneixement la disconformitat de la Corporació. 

A l’Ajuntament  no  hem tingut  notificació  per  la  via  oficial  de  la  decisió  presa  per
RENFE abans esmentada, sinó que els fets s’han conegut pels mitjans de comunicació. 

Creiem que com a Administració Local que donem informació als ciutadans és bàsic
que l’Administració més propera als ciutadans estigui informada i pugui informar de les
decisions que es prenen al transport públic ferroviari.

Montblanc és el  municipi  cap de comarca i  tenint  en compte que no hi ha cap dels
municipis  veïns  (  Vilaverd,  l’Espluga  de  Francolí  i  Vimbodí)  que  disposi  de  cap
d’estació considerem que és un servei necessari, imprescindible i mínim. El què justifica



aquesta  afirmació  de  servei  necessari,  imprescindible  i  mínim són  les  funcions  que
presta un cap d’estació que entre les més importants a destacar són:

- intervenir en totes les funcions de circulació, composició i  maniobres dels trens
que són tasques importants a prestar per un responsable, i que en cas que no es
prestin poden donar lloc a situacions de perill o accidents

-  intervenir en les funcions de factories
- prestar el servei de venda de bitllets a través de la taquilla
- portar a terme la comptabilitat de l’estació i  la caixa
- atendre les reclamacions dels usuaris del servei i intentar millorar el servei 
- prestar relacions comercials i relacions públiques
- donar  informació al públic en general i a qui es usuari del servei 
- obrir i registrar la correspondència
- portar a terme l’estadística de passatgers i de trens

Cal tenir en compte que la Conca de Barberà no és una comarca precisament molt ben
comunicada,  i  el  transport  públic  del  que  es  disposa  no  és  massa  freqüent,  en
conseqüència cal lluitar perquè es mantinguin els serveis ferroviaris existents fins avui
en dia, i perquè aquests siguin de més qualitat.

El  servei  ferroviari  a  Montblanc  és  utilitzat  principalment  per  la  gent  gran  i  per
estudiants. 

Per la gent gran la supressió del cap d’estació suposa una dificultat per gaudir del servei
amb una atenció personalitzada, i en el cas que s’instal·li una màquina expenedora de
bitllets  suposarà  una  gran  dificultat  per  aquest  col·lectiu  que  no  té  experiència  i
desconeix el maneig d’aquest tipus de maquinària.

També cal destacar la gran presència d’estudiants que fan ús d’aquest servei,  ja que
molts  d’ells  es  troben  estudiant  les  carreres  universitats  a  les  ciutats  de  Lleida,
Tarragona i  Barcelona,  essent  el  ferrocarril,  l’únic  mitjà  de  transport  públic  de  que
disposen.

Cal  indicar  també  que  Montblanc,  disposa  d’un  mercat  setmanal,  així  com  mercat
central,  una  oficina  de  turisme  i  de  serveis  sanitaris  com és  el  centre  d’assistència
primària,  aquestes  consideracions  anteriors  s’haurien  d’haver  pres  en  consideració
alhora de suprimir un servei d’aquestes característiques.

Des  del  la  finalització  dels  serveis  del  cap  de  l’estació,  aquesta  no  disposa  de  la
informació, ja sigui en plafó o en sistema de megafonia, dels trens, dels horaris, dels
imports del bitllets i d’altres incidències que puguin afectar el servei ferroviari. Tampoc
no disposa de màquines expenedores de bitllets, la qual cosa fa possible l’abstenció en
el pagament de les taxes, ja sigui perquè l’usuari troba dificultós l’ús de les màquines,
com per evitar el seu pagament. 

Per  tant,  el  tancament  de  l'estació origina que l’usuari  no pugui  adquirir  els  bitllets
preceptius ni  tampoc poden rebre informació puntual sobre el transport ferroviari.



No acceptarem que  RENFE al·legui  que  el  servei  d’un  cap  d’estació  és  una  figura
innecessària i no rendible, ja el cap d’estació facilita l’atenció al ciutadà i la prestació
d’un servei de major qualitat que  incentiva l’augment de la demanda dels usuaris. La no
existència d’aquesta figura pot comportar la desaparició de l’activitat que podria deixar
deserta l’estació, tal i com a passat en altres municipis. 

Creiem convenient  un augment dels  serveis  actuals  que  impliqui  una major  oferta  i
varietat de trens, tant pel què fa a horaris com a recorregut, que suposarà satisfer les
demandes  i  queixes  dels  ciutadans,  i  que  implicarà  alhora  promoure  la  comarca
turísticament. 

Per tot el disposat anteriorment , s’ acorda:

PRIMER: Requerir a RENFE la incorporació d’un cap d’estació que presti les funcions
que li corresponen.

SEGON: Requerir  a  RENFE  que  presti  majors  serveis,  és  a  dir  l’augment  de  la
freqüència del pas dels trens i la varietat en els recorreguts.

TERCER: Requerir  a  RENFE que  doni  informació  i  explicacions  respecte  la  seva
decisió, i que mantingui informat de futurs canvis a l’Ajuntament. 

QUART: Fer  arribar  la  present  moció  al  Ministeri  de  Foment,  al  Departament  de
Política  Territorial  i  Obres  públiques  de  la  Generalitat  de  Catalunya,  a  l’Associació
Catalana de Municipis i Comarques, a la Federació de Municipis de Catalunya, a la
Federació Espanyola de Municipis i Províncies  i a RENFE.

DESÈ PUNT: MOCIÓ DE RATIFICACIÓ D’ATORGAMENT DE LA CREU DE
SANT JORDI A MARTÍNEZ LOZANO

Comenta  el  Sr.  Vallverdú  que  la  Creu  de  Sant  Jordi  té  una  significació  per  donar
condecoracions a la gent del  voltant.  Troba molt  correcte que el  Sr.  Josep Martínez
Lozano vulgui la Creu de Sant Jordi.

El Sr. Josep Andreu explica que a la Comissió Informativa es va demanar a l’Alcalde
perquè indagués si la Generalitat de Catalunya segueix atorgant la Creu de Sant Jordi. 

El Sr. Alcalde contesta que no ho ha preguntat a la Generalitat, perquè no ha volgut
trucar. 

El Sr. Campdepadrós manifesta la ratificació d’atorgament de la Creu de Sant Jordi al
Sr. Josep Martínez Lozano.

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Atès  que  el  Ple  medieval  de  data  23  d’abril  de  2003,  es  va  acordar  la  petició  de
concessió de la Creu de Sant Jordi, per tal que sigues atorgada a l’artista pintor Josep
Martínez Lozano.



Atès que la Generalitat de Catalunya no li va concedir l’esmentada Creu, l’Ajuntament
vol reiterar la seva merescuda concessió.

La relació  de  Josep  Martínez  Lozano  amb Montblanc  es  remunta  a  la  dècada  dels
cinquanta i des de llavors sempre ha mantingut un estret vincle afectiu amb la capital de
la Conca de Barberà. 

De la seva obra d’aleshores en destaquen els quadres que es poden veure a la sala cafè
del Casal Montblanquí que representen diferents racons de la vila. En aquella època va
obtenir el primer premi de la I Biennal d’art que se celebrà a la vila (1954).

Més recentment, ja consolidat com un dels millors i més reconeguts aquarel·listes de
l’estat espanyol, Martínez Lozano va realitzar el gran mural que presideix la Sala de
Plens de la renovada Casa de la Vila i va fer donació d’un important legat pictòric al
municipi. Al seu torn la vila de Montblanc va cedir-li en ús la torre contigua al portal
del Castlà i el va nomenar Fill Adoptiu el 13 d’octubre de 2001.

Precisament aquell dia es va cloure el Xè Simpòsium Nacional d’Aquarel·listes. Una
trobada, propiciada per Josep Martínez Lozano, que es va fer els dies 10, 11, 12 i 13
d’octubre  de  2001  i  va  ser  tot  un  èxit  des  del  punt  de  vista  artístic,  cultural  i  de
promoció exterior. Part de la producció artística, superior a les dues-centes obres, va
servir per realitzar tres exposicions monogràfiques a Tarragona (febrer de 2002), Madrid
(març de 2002) i Montblanc (abril de 2002), que van tenir una gran acceptació entre els
aficionats a l’art.

El juny de 2003, Josep Martínez Lozano, va impulsar un altre esdeveniment pictòric que
va  consistir  en  una  trobada  d’aquarel·listes  amb un motiu  comú:  Montblanc de  nit.
Aquesta nova aposta va tornar a comptar amb un ampli seguiment i també l’exposició
posterior ha tingut una molt bona acollida.

Josep Martínez Lozano, a qui se’l coneix com a Pepe, fa amics allà on va. El seu tarannà
obert,  generós  i  sempre  disposat  a  col·laborar  ha  deixat  empremta  i  en  prova
d’agraïment s’ha impulsat de nou el reconeixement amb la Creu de Sant Jordi.

S’acorda: 

PRIMER: Refermar-se en la petició de concessió de la Creu de Sant Jordi per part de la
Conselleria de Cultura de la Generalitat de Catalunya.

SEGON: Adreçar al Molt Honorable Senyor Pascual Maragall i Mira, President de la
Generalitat de Catalunya, i a l’Honorable Senyora Caterina Mieres Barceló, Consellera
de Cultura,  l’esmentada petició. 

ONZÈ PUNT: CONVENI FINANÇAMENT BIBLIOTECA



Intervé el Sr. Vallverdú dient que aquest acord s’ha de fer sense el projecte, es estrany
que la Generalitat  doni  una subvenció d’un projecte  no aprovat.  Espera que es posi
èmfasis en el nou projecte de biblioteca.

El Sr. Huguet comenta si el conveni de cessió de la Caixa de Pensions està renovat.

El Sr. Mogas diu que tot el què sigui una subvenció està a favor. En aquest Conveni
s’estableix que l’Ajuntament de Montblanc es compromet a fer les obres amb estricte
compliment al projecte que encara no està aprovat. No es coherent que es presenti el
conveni de la subvenció sinó hi ha el projecte aprovat. 

La Sra. Agnès comenta que la subvenció està donada d’acord amb un projecte que no
tenen, però per part del Departament de Cultura era més fàcil fer-ho així. El Conveni es
procedeix  a  fer  per  tal  que  no  passi  el  termini  amb  les  entitats  bancàries.  Ara  no
s’aprova un projecte, sinó que s’aprova un conveni de subvenció. No és imprescindible
que estigui aprovat el projecte.  

El Sr. Josep Andreu comenta que no demana retardar l’acord sinó amb anterioritat a la
presentació del conveni de subvenció que els haguessin ensenyat el projecte. Votarà a
favor,  però  no  està  conforme  amb  la  poca  delicadesa  de  l’equip  de  govern  amb
l’oposició.

El Sr. Alcalde diu que es un acord de tràmit de la subvenció i que a ell ja li agradaria
veure el projecte aprovat, perquè l’equip de govern és el més interessat en veure-ho.

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vista la resolució del Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, número 4026 de 9 de
desembre de 2003 per la qual es concedeix a l’Ajuntament de Montblanc una subvenció
de  398.724,28  euros  per  la  construcció,  mobiliari  i  equipament  biblioteca  central
comarcal.

Vistes  les  determinacions  i  les  bases  del  Programa específic  de  biblioteques  per  al
període  2002-2003  les  subvencions  es  faran  efectives  a  través  d’un  crèdit  que
l’Ajuntament de Montblanc subscriurà amb una caixa d’estalvis catalana en el marc del
conveni subscrit entre la Generalitat i la Federació Catalana de Caixes d’ Estalvis per al
finançament  d’infrastructures  culturals  d’abast  local  fent-se  càrrec  de  la  càrrega
financera  dels  crèdits  sol·licitats  el  Departament  de  Cultura  i  el  de  Governació  i
Administracions Públiques.

S’acorda: 

PRIMER: Aprovar el Conveni model de finançament de la biblioteca central comarcal
amb el Departament de Cultura i de Governació i Administracions Públiques en el qual
s’especifiquen els termes d’aquesta subvenció fent constar que els desemborsaments del
crèdit es realitzaran els anys 2005 i 2006.



SEGON: Facultar a l’Alcalde de l’Ajuntament de Montblanc per signar aquest conveni
amb els Departaments Cultura i el de Governació i Administracions Públiques. 

TERCER: Facultar  a l’  Alcalde de l’Ajuntament  de Montblanc per  signar el  crèdit
corresponent amb la Caixa d’ Estalvis de Tarragona per un import de 398.724,28 euros.

DOTZÈ PUNT: APROVACIÓ TAXA ESCOLA DE MÚSICA

El Sr. Vallverdú comenta que és lògic que l’increment de les taxes sigui de l’IPC, menys
determinades  classes  que  es  veuen  més  augmentades.  Tal  i  com  hauria  de  ser  el
pagament equilibrat  es 33% del  Consell  Comarcal,  33% de la Generalitat  i  33% de
l’Ajuntament. Ara amb l’augment ja ens aproximarem més als imports establerts.

El Sr. Huguet comenta que s’ha d’arribar a la tònica del 33 % per tots, es reitera en la
seva diferenciació  en quan a  l’origen dels  alumnes.  Espera que l’any que ve s’hagi
arribat amb un acord amb els altres Ajuntaments. Si un altre Ajuntament disposa d’un
benefici entre els convilatans  del seu municipi entén que també haurien de col·laborar. 

El  Sr.  Mogas afirma que està  a favor de l’increment  i  que cal  remarcar  l’esforç de
l’Ajuntament de Montblanc perquè fa un gran esforç i seria bo arribar a la tercera part
de contribució per cada part.

Intervé la Sra. Agnès dient que els alumnes amb un augment major són els majors de 16
anys perquè no es reben subvencions per part de la Generalitat per aquest col·lectiu.
Amb aquest augment de les taxes es corregirà una part del dèficit. 

Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 

Vistos els articles 15 a 27 del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març pel qual s’
aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com l’ informe
conjunt  de  secretària  i  intervenció,  i  així  mateix  els  informes  economic-financers,
s’acorda, despres d’ haver deliberat sobre l’ estudi de l’ ordenança fiscal número 16 que
regula la Taxa per la prestació de serveis a l’ Escola Municipal de Música pel curs 2004-
2005.

O.nº 16 Escola municipal de Música.

Donat que és un servei que es presta a sol·licitud voluntària de particulars i el seu cost
supera la recaptació actual per taxes, es procedeix a l’increment general del 3% segons
IPC, excepte en els conceptes descrits en els punts 5, 10, 12 i 15 de l’ article 5.1.b)
segons el següent nou redactat:

Article 5. Quota Tributària

1.-  La quantia de la taxa es determinarà aplicant  les  següents tarifes:

a)  Matrícula:                                             



- Per un membre de la família: 62 Euros
- Per mes d’un membre, aplicació de descompte addicional del 10% a cada

un d’ells.

b) Tarifes mensuals:

CONCEPTE IMPORT EUROS
1.Sensibilització 32,50
2.Iniciació i prellenguatge 39.00
3.Llenguatge musical de grau elemental o mig 39.00
4.Llenguatge musical i 40 minuts d'instrument adult 55.00
5.Llenguatge musical i una hora d'instrument grau elemental 62,00
6.Llenguatge musical i una hora d'instrument grau mig   67,00
7.Llenguatge musical i 40 minuts d'instrument 49,00
8.Llenguatge musical, una hora d’instrument i 
   30 minuts de segon instrument grau mig 76,00
9.Una hora d'instrument fins a 16 anys 42.00
10. Una hora d’ instrument + 16 anys 47,00
11.40 minuts d'instrument fins a 16 anys 32,50
12. 40 minuts d’ instrument + 16 anys 36,28
13.Llenguatge musical i dos d’instruments d'una hora grau mig 90,00
13.Llenguatge musical, una hora d ’instrument i
    40 minuts de segon instrument grau mig 83,00
14.Dos d’instruments d'una hora adult 80,00
15. Alumnes externs que participin només en les formacions 
instrumentals de l’escola Paguen la matrícula

Sobre la quota mensual,  s’aplicarà un descompte del 20% a les persones que siguin
membres d’una família nombrosa, i així ho acreditin.

Per tot el esmentat, s’acorda:

PRIMER:  Aprovar  provisionalment  les  modificacions  anteriorment  detallades,  de  l’
Ordenança Fiscal número 16 que regula la Taxa per la prestació de serveis a l’ Escola
Municipal de Música pel curs 2004-2005.

SEGON: Aprovar provisionalment la imposició de les modificacions de la taxa per la
prestació del servei d’Escola Municipal de Música.

TERCER:  Exposar  al  públic  aquest  acord per un termini  de trenta  dies,  mitjançant
anunci  en  el Butlletí  Oficial  de la Província i al tauler d’anuncis, per tal de que es
puguin presentar al·legacions. En cas que no se’n formulin, s’entendrà definitivament
aprovat sense més tràmit, i es procedirà a la publicació integra dels text modificat, en el
Butlletí Oficial de la Província.

TRETZÈ  PUNT: PRECS I PREGUNTES 

El Sr. Vallverdú comenta que es va aprovar el projecte del Carrer General Castellví, i
pregunta  si  hi  ha  parts  del  projecte  del  Carrer  General  Castellví  executades  que  no



compleixen les cotes del projecte i si les faroles estan d’acord amb el projecte. Vol que
se li doni informació dels adoquins que han sobrat del Carrer Major. 

El Sr. Huguet comenta que un Ajuntament que perjura fer un esforç d’estalvi ara resulta
que des de fa un mes en les comissions de govern que van des del 15 de juny al 19 de
juliol  amb les certificacions de pavelló, Carrer Major i  altres obres s’han gastat una
mitjana de 34 milions. Pregunta que es una operadora automàtica de CITSE. Comenta
perquè tot  i  tenint  programes informàtics per tancar la comptabilitat  s’han de gastar
diners. Diu que el Carrer Major fa pena la neteja dels embornals existents. Li sorprèn
veure la despesa de 1.600 Euros en sopars de Sant Jordi referents a Aïnara i l’estança de
4.000 Euros. Aquesta no es manera d’estalviar i a més s’han gastat molts diners en una
gran quantitat de sobres americans. Pregunta perquè es paguen 2.076 pessetes diàries
per tenir el semàfor en ambar. Comenta perquè en la Comissió de Govern en la què
s’adjudica l’obra del Carrer Senan per un import inferior al del projecte també es treuen
les contribucions especials, però per l’import del pressupost. 

El Sr. Mogas pregunta a què es deu la poca activitat cultural i quin pressupost hi ha
d’activitats d’estiu. Comenta que no es lògic que no es gastin els diners del BTT, o sigui
de les subvencions. I fa un prec: que es demana a l’Alcalde que la Batedora si es tira
endavant, es faci d’acord amb els veïns. Pregunta si s’han plantejat actes respecte els 25
anys democràtics. 

Intervé el  Sr.  Josep  Andreu comentant  que s’ha fet  ressò dels  ciutadans  que es van
dedicar a fer fotografies i denúncies de la senyalització i les balles del Carrer Major de
Montblanc durant la Festa de Sant Joan. Hi va haver una manca de cura per part de
l’empresa, la brigada o la Guardia urbana havien d’haver actuat. Es va donar una imatge
dolenta del pobles amb fustes per terra, amb claus als taulons, s’havia d’haver arreglar
ràpidament aquella situació. Fa un prec dient que fa uns dies es va presentar l’actuació a
“El Sòl de l’Horta” a Montblanc i els regidors de l’oposició no se’ls va convidar. Prega
que se’ls  convidi  a  altres  actes  similars.  Les actuacions  que  han estat  incloses  a  la
subvenció  del  FEDER  són  una  absoluta  decepció.  Li  sap  greu  que  no  s’hagi
subvencionat  el  desplaçament  de  la  línia  elèctrica  i  la  rehabilitació  de la  torre,  que
aquesta última es va dir que no es faria sinó es tenien els diners del FEDER. Això no es
podrà  realitzar.  Aquesta  es  una  satisfacció  pels  republicans  i  un  ridícul  per  vostès.
Demana si hi ha un projecte de Muralla aprovat per Comissió de Govern, si s’ha enviat
a Patrimoni per aprovar i si s’ha presentat l’1% cultural. 

Comença  el  Sr.  Alcalde  contestant  el  Sr.  Vallverdú  en  relació  al  Carrer  General
Castellví s’actuarà d’acord amb el projecte aprovat i respecte els adoquins del Carrer
Major es guardaran en propietat municipal. En relació a les preguntes del Sr. Huguet
respon el Sr.  Alcalde que la factura de CITSE operadora automàtica fa referència al
contestador que s’ha instal·lat.  Les factures  referents a Aïnara són el  pagament  dels
sopars, hi ha un conveni verbal amb ells en el què hi ha aquest compromís. Aïnara ha
comportat molta imatge i  publicitat  per Montblanc i  des de l’equip de govern es va
creure  convenient  fer-ho  per  impulsar  Montblanc.  En  relació  al  Carrer  Senan  ja  li
explicaré el proper Ple. En relació als comentaris del Sr. Josep Andreu en relació al mal
estat del Carrer Major durant la Festa de Sant Joan, l’Alcalde fa esment que totes les
mesures per evitar  accidents  són bones.  En referència a les torres no sabem qui les



hagués gestionat, sempre es va dir que si arribaven els diners de les subvencions ja es
gestionarien, i amb la gestió de les torres directa o indirectament s’haguessin creat llocs
de treball. 

El Sr. Huguet pregunta si l’equip de govern ha estat al pavelló i a quina alçada quedarà
la porta més alta del pavelló.

El  Sr.  Alcalde  contesta  que  ja  sap  que  està  ple  de  bonys  a  causa  d’un  acte  de
vandalisme. L’arquitecte que ja ho ha vist ja mirarà com s’ha de solucionar. La porta
més alta del pavelló quedarà a 2,30 m. o 2,40 m. 

Respon el Sr. Alcalde a ERC en relació als 25 anys democràtics, el Sr. Alcalde no s’ha
plantejat de moment cap acte. En relació als actes culturals diu que cada regidoria creu
convenient fer els actes que vol. En relació a la Batedora s’ha tingut una primera reunió
amb els veïns i si no hi ha conformitat amb els veïns no es tirarà endavant. En referència
amb el BTT en principi s’ha parlat amb el Departament de Turisme per prorrogar el què
ens queda amb el BTT i fer-ho. 

El Sr. Martí comenta que en relació al BTT no es va poder fer cap actuació fins que a
l’abril de 2004 la Generalitat va donar permís. 

El Sr. Mogas li prega que es realitzi algun acte en relació als 25 anys democràtics. 

El  Sr.  Alcalde  en  relació  a  la  seguretat  del  Carrer  Major  durant  les  obres,  no  s’ha
d’acusar sempre a l’empresa, en aquest cas concret si l’empresa no hagués obrat bé,
l’Ajuntament hauria adoptat mesures. El civisme de Montblanc hauria de ser més gran.
L’empresa crec que va deixar el carrer bé. En relació al FEDER no ens han aprovat les
torres i ja s’ha fet la reclamació. En relació a les preguntes respecte els projectes de
Muralla  li  contesto  explícitament  de  no  hi  ha  un  projecte  de  Muralla  aprovat  per
Comissió de Govern, no s’ha enviat a Patrimoni per aprovar i no s’ha presentat l’1%
cultural.  En  el  cas  que  hi  hagi  un  dia  que  vulgui  venir  al  Príncep  a  Montblanc
demanaríem a algun ciutadà de Montblanc que cedís la seva torre. Respecte el Sòl de
l’Horta, és l’INCASOL qui va convidar i qui va convocar la reunió. 

No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les onze i quart de la nit, i per
constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa
el Sr. Alcalde, junt amb la Secretaria, que certifica.

DILIGÈNCIA: Per fer constar que a petició del Sr. Josep Andreu  Domingo s’inclouen
en aquesta acta de Ple 13 fotografies de l’estat del Carrer Major durant les obres. 



DILIGÈNCIA: Per  fer  constar  que aquesta  acta  consta  de  9 folis números a      ,
ambdós inclosos.


